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Närvarande: Lars Sundström, Peter Schantz, Hugo Grimlund, Ella Öström,
Gunnel Ringmar, tVlichael Arthursson, Christian Laine, Eva Lampell,
samt Evalena Lidman

§1 Mötet öppnades.
§2 Dagordningen godkändes.
§3 Protokoll trän 2019 godkändes.
§4 Planärenden:

i Tillbyggnad av av Domänverkshuset, Norra Brunnsviken, planerat att bli 23 m
högt. Länsstyrelsen kommer ej att agera. HBV avråder. Pontus Grate
agerar som sakägare.

-) _ Järva krog, länsstyrelsen har reagerat, bromsar planerna.

3,ru-MbyggsutvidBärgsharhra.HBVmedi,,muntligtSamråd,',
ha>qård« Projektet bör bantas.

' §5 Christian Laine och tVlichael Arthursson presenterade ett mycket
ambitiöst utkast till analys av HBV:s syfte och mål etc. Försiktig diskussion utbröt.
Peter Schantz påpekade att det är viktigt att definiera de små stegen. Utåtriktade
aktiviteter som studieresor för medlemmarna, öht engagera medlemmarna i

föreningens arbete. Programgrupp för ev. utställningslokal (helst Haga Forum) bör
bildas. Behov av ett kansli att vända sig till. Starta en fond? Styrelsen fick i uppgift
att studera utkastet till nästa möte.
§6 Peter Schantz meddelar att Sverker lMich6lsen är så gott som klar
med en hemsida. Det påpekades att det var mycket viktigt att denna
ständigt uppdaterades och att försäljning av HBV:s böcker kan ske
via hemsidan. Pressmeddelanden hållna i en personlig stil är också en viktig
kanal ut.

, §7 Övriga ärenden:
L Tjugofem personer kom till Veterinärhögskolan, Det var ett bra arrangemang. Det

bör återges i Hagabladet.

L
Christian Laine åtog sig att vara ansvarig för aktivitet i Gustav lll:s labyrint.

§8 Nästa sammanträde

Nästa sammanträde äger rum torsdagen 25/11.

§9 Avslutning

Ordföranden avslutade mötet.
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